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Protokół nr 7/07 
z VII Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 1 czerwca 2007r. w budynku Urzędu 

Gminy w Kruszynie – sala USC - w godz. od 9.00 do 12.00 
 
Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy - Marian Klekot. 
Protokolant – Marzena Żemejda- Przerada, 
Radnych obecnych –14 
W obradach Sesji udział biorą: 
1. Wójt Gminy - Bogusław Mielczarek, 
2. Zastępca Wójta Gminy – Zbigniew Zasępa, 
3. Sekretarz Gminy – Marzena Żemejda-Przerada, 
4. Skarbnik Gminy – Jerzy Hejduk,  
5. Kierownik GOPS – Iwona Organka. 
6. Kierownik GZO – Anna Bednarek. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja o sposobie załatwienia wniosków i interpelacji. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2007 rok. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę Rady Gminy Kruszyna Nr XX/118/05 z 

dnia 11 sierpnia 2005r. w sprawie odpłatności za przedszkole publiczne na terenie 
gminy Kruszyna. 

9. Informacje bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Zamknięcie obrad VII Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 
 
 
Podjęte uchwały: 

-  Nr VII/34/07 w sprawie udzielenia Samorządowi Powiatu Częstochowskiego pomocy 
finansowej na remont drogi powiatowej przebiegającej przez teren gminy Kruszyna – ul. 
Słoneczna w miejscowości Widzów, 
- Nr VII/35/07 w sprawie udzielenia Samorządowi Powiatu Radomszczańskiego 

pomocy finansowej na remont drogi powiatowej na kierunku Szczepocice – Pieńki 
Szczepockie, 

- Nr VII/36/07 zmieniającą uchwałę nr XX/118/05 Rady Gminy Kruszyna z dnia 11 
sierpnia 2005r w sprawie odpłatności i zasad korzystania z przedszkoli publicznych na 
terenie gminy Kruszyna, 

- Nr VII/37/07 zmieniająca uchwałę Nr VI/28/07 Rady Gminy Kruszyna z dnia 30 
kwietnia 2007r. w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Kruszynie 

- Nr VII/38/07 w sprawie zmian do budżetu gminy Kruszyna na rok 2007 z 
zagospodarowania wolnych środków z lat ubiegłych, 

- Nr VII/39/07 w sprawie zmian do budżetu gminy Kruszyna na rok 2007. 
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Streszczenie przebiegu obrad Sesji 
Ad.pkt.1. 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia obrad VII Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy  - 
Marian Klekot. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 radnych i że przy tej 
liczbie Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

/lista obecności w załączeniu/ 
Następnie Pan Przewodniczący powitał  przybyłych na sesję: 
Wójta Gminy – Pana Bogusława Mielczarka, 
Z-cę Wójta – Pana Zbigniewa Zasępę, 
Sekretarza Gminy– Panią Marzenę Żemejdę – Przeradę, 
Skarbnika Gminy – Jerzego Hejduka, 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Panią Iwonę Organkę, 
Kierownika GZO – Panią Annę Bednarek 
Panie i Panów Radnych i Sołtysów. 
 
Ad.pkt.2. 
Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji 
 
Następnie przewodniczący przedkłada Radzie porządek obrad sesji do przegłosowania. 
Informuje Radnych, iż dodane zostają punkty dotyczące podjęcia uchwał w sprawach: 
udzielenia pomocy finansowej na remonty dróg powiatowych dla Powiatów: 
Radomszczańskiego i Częstochowskiego oraz zmiany uchwały w sprawie nadania imienia 
Szkole Podstawowej w Kruszynie.  
W tym momencie Pan radny Jacek Jędrzejkiewicz wnosi o: 
1. przeniesienie informacji o załatwieniu interpelacji i wniosków z poprzednich sesji przed 
punktem 5. 
2. zarządzenie 20 min. przerwy w celu naradzenia się wszystkich radnych przed głosowaniem 
nad uchwałami. Wyraża negatywną opinię o dzieleniu Komisji, uważa że posiedzenia Komisji 
powinny odbywać się razem, by można było skonsultować się w niektórych kwestiach. 
Przewodniczący pyta, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad bądź inne 
propozycje? Wymienionych nie ma, toteż przewodniczący prosi o przegłosowanie, pytając: - 
Kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad – proszę o podniesienie ręki. Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymał od głosu?  
Porządek obrad zostaje przyjęty 14. głosami „za”. 
 
Ad.pkt.3. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
 
Przewodniczący podaje, że protokół z poprzedniej Sesji jest zawsze do wglądu w Urzędzie 
Gminy. Jest również wyłożony przed Sesją. Poprawek i uzupełnień nie wniesiono, dlatego 
prowadzący obrady wnosi o przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez odczytywania. 
Pyta radnych:" Kto jest za przyjęciem takiego wniosku ? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymał 
od głosu ?" 
Protokół z VI Sesji zostaje przyjęty bez odczytywania 14. głosami "za". 
 
Ad.pkt.4. 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
Przewodniczący prosi Wójta o złożenie sprawozdania. 
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Wójt Gminy składa sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
/w załączeniu/ 
Przewodniczący dziękuje Panu Wójtowi za przedstawione sprawozdanie. 
 
Ad.pkt.5. 
Informacja o sposobie załatwienia interpelacji i zapytań radnych z poprzedniej sesji. 
Informację czyta wiceprzewodniczący Rady Gminy – Tomasz Klekot. 
/w załączeniu/ 
Ad.pkt.6 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący zwraca się do radnych słowami: "Proszę państwa Radnych o składanie 
pisemnych interpelacji w sprawach Gminy o charakterze zasadniczym lub zgłaszanie ustnych 
zapytań". 
Radna Sławomira Zatoń: 
- chciałam zwrócić uwagę, że w informacji o załatwieniu wniosków i interpelacji wkradł się 
błąd, tzn. zrobiona została droga do Grądu, zaś do Kuźnicy nie . 
Radny H. Kowalski: 

1. ponawia wniosek o zagospodarowanie centrum Bogusławic. Niezałatwienie tej sprawy 
upatruje w nieodpowiednim obsadzeniu stanowiska w Urzędzie Gminy zajmującego 
się tym wnioskiem. 

2. wnosi o zrobienie rowu na ul. Ogrodowej 
Radna K. Kopera 

1. zwraca uwagę na odkrzaczenie drogi Wikłów – Lgota Mała, 
2. zwraca uwagę na odkrzaczenie drogi w Pieńkach Szczepockich, 
3. prosi o przeznaczenie 3 tys. zł z podziału nadwyżki budżetowej na zakup książek do 

bibliotek szkolnych 
4. podnosi kwestię przycięcia drzew na placu szkolnym przy Szkole Podstawowej w 

Lgocie Małej, 
 
Radny M. Dobrakowski: 
1. podnosi kwestię załatania dziur na ul. Antoniowskiej. Zwraca uwagę na upływający termin 
gwarancji. 
2. wypowiada się co do kwestii przystanku w Widzowie, zlokalizowanego za linią kolejową. 
Mówi, że w informacji o załatwieniu wniosku jest informacja, że wniosek będzie 
zrealizowany z nadwyżki budżetowej, prosi o wyjaśnienie gdzie są zabezpieczone środki na 
ten cel. 
3. zwraca uwagę na wydobywający się fetor z kanalizacji w przedszkolu w Widzowie. 
Nadmienia, iż dyrekcja przedszkola wynajęła hydraulika, który po sprawdzeniu kanalizacji 
stwierdził, że jest ona w prawidłowym stanie. Mówi, iż nie jest to odosobniony przypadek. 
Fetor wydobywający się z kanalizacji jest dość częstym zjawiskiem, czego przyczyną może 
być wypuszczanie szamba do studzienek. Proponuje, by na wzór gminy Kłomnice, zaspawać 
studzienki osobom nie przyłączonym do kanalizacji. 
 
Radny J. Wąsikiewicz: 

1. pyta kiedy radni będą otrzymywać materiały na Sesję na 7 dni przed nią? 
2. zwraca uwagę, że poprawienia ściągalności za wodę należy upatrywać w założeniu 

książeczek? 
3. stawia wniosek o wyczyszczenie przepustu za P. Matyjaszczykiem na drodze 

powiatowej, 
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4. stawia wniosek o wycięcie krzaków zasłaniających lampy na zakręcie w Pieńkach 
Szczepockich 

Radny J. Jędrzejkiewicz: 
1. mówi o wymagającym naprawienia  przepuście koło P. Dąbka, 
2. stawia wniosek o naprawieniu dziury w ulicy na wprost posesji P. Kuźnickiej, 
3. ponawia wniosek o budowę trybun na boisku w Widzowie. Wnosi o sporządzenie 

projektu wyceny ich wybudowania. Mówi, że wiele razy nie było wniosków ze strony 
radnych a projekty były robione, więc może wystąpienie z konkretnym wnioskiem 
zmobilizuje władze gminy do zlecenia wyceny. 

4. mówi o konieczności naprawienia 2 przepustów na drogach dojazdowych do pól, 
5. skoro sprawa odsłonięcia pomnika odsunięta jest na plan dalszy wnioskuje o wycięcie 

drzewa, które go zasłania, 
6. wnioskuje o zwoływanie wspólnych posiedzeń wszystkich Komisji rady Gminy przed 

Sesją, 
7. zwraca uwagę na fakt, iż jeden z mieszkańców zapłacił 2 razy  (1 u inkasenta, a 1 w 

kasie UG) za ten sam odczyt za ścieki. Wnosi o to, by na kwicie stanowiącym dowód 
wpłaty był wpisywany stan wskazań wodomierza. 

Sołtys S. Staniec: 
1. stawia kwestię zakupu nowej tablicy ogłoszeniowej w Widzówku, 
2. mówi o konieczności uzupełnienia prętów na moście w Widzówku, gdyż zostały one 

wyrwane, co stwarza zagrożenie dla dzieci, 
3. wnioskuje o zlikwidowanie nielegalnego wysypiska śmieci w Kuźnicy, za stawami, 

lub przynajmniej obwarowanie dojazdu do niego tablicami ostrzegawczymi, 
4. stawia wniosek o rozgarnięcie grubego kamienia na  drodze do Grądu,  
5. wnioskuje o utwardzenie odcinka drogi do Grądu przez wyrówniarkę, który w 

zasadzie nie funkcjonuje bo ludzie zrobili sobie jej objazd przez pola. 
6. stawia wniosek o poprawienie stanu drogi do Kuźnicy, 
7. pyta, co z czyszczeniem rowów? Zgromadzone do tego celu gałęzie zalegają 

bezużytecznie. 
Sołtys A. Lampa: 
1. wnioskuje o wykoszenie poboczy ul. Kolejowej w Teklinowie w najbliższym terminie. 
Sołtys A. Kubik: 

1. wnioskuje o namalowanie pasów na skrzyżowaniu w Wikłowie oraz o postawienie 
znaku mówiącego o ograniczeniu szybkości do 40, 

2. prosi o podanie konkretnego terminu naprawienia drogi za P. Koszczewskim. 
Sołtys A. Musiał: 

1. wnioskuje o założenie 2,3 punktów świetlnych na ul. Słonecznej, za skrzyżowaniem w 
stronę Widzówka, podobnie na ul. Spacerowej i Kościelnej. 

2. stawia kwestię przeniesienia znaku informującego o granicy miejscowości Widzów. 
Uzasadnia, że znak z nazwą miejscowości Widzów powinien być umieszczony za 
torami kolejowymi. 

Sołtys G. Pokora 
1. wnioskuje o wykoszenie obelisku w Pieńkach Szczepockich. 
2. stawia wniosek o wykoszenie krzewów zakrętu w Pieńkach Szczepockich. 

Radny H. Domagała: 
1. wnioskuje o ograniczenie prędkości do 50km/h na drodze do Widzowa. 

Sołtys G. Poroszewski: 
1. stawia wniosek o wykoszenie poboczy odcinka ul. Sienkiewicza koło P. Jońskiej, 
2. wnioskuje o utwardzenie nawierzchni na placu strażackim, 
3. stawia wniosek o zrobienie drogi, która łączyłaby ul. Strażacką z ul. Kościelną. 
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Sołtys T. Łapeta: 
1. pyta o kwestię drogi Lgota Mała – Zdrowa. 

 
Przewodniczący informuje, że na zgłoszone zapytania w pkt. 10 udzielone zostaną 
odpowiedzi przez P.Wójtów. 
Przewodniczący ogłasza 20 min. przerwy. 
 
/ po przerwie/ 
 
Ad. pkt. 7 
Podjęcie uchwał w sprawie zmian do budżetu 
 
Przewodniczący mówi, że ustaleniami po posiedzeniu wszystkich radnych jest, by: 2.000 zł 
przeznaczyć na udział w akcji :"Śladami Reszków", zaś 3.000 zł na zakup książek dla 
bibliotek szkolnych, 2000 zł na potrzeby orkiestry dętej. Chciałbym poddać pod głosowanie 
uchwałę o 27 tys. mniej , tzn., bez środków dla Ośrodka Zdrowia, bo Rada nie uważa za 
słuszne zrobienie tego projektu.  
Skarbnik Gminy - Jerzy Hejduk: 
 Jeśli na akcję "Śladami Reszków" mamy zamiar przeznaczyć 2.000 zł to lepiej zdjąć te 
środki całkowicie. 
Wójt Gminy – Bogusław Mielczarek: 
Projekt budżetu, zgodnie z obowiązującym Statutem i przepisami prawa opracowuje Wójt i 
również on przedkłada propozycję do tego budżetu. Było stanowisko właściwej w tej sprawie 
Komisji Gospodarki i Mienia oraz pozostałych Komisji. Wczoraj Komisja Gospodarki i 
Mienia debatowała 4 godziny, przy udziale Komisji Rewizyjnej, głosowała punkt po punkcie 
każdą propozycję rozdysponowania nadwyżki. Prosiłbym o informację co się od wczoraj 
stało. Przecież nikt nie chce nikomu zrobić na złość. Próbowałem przekazać to Komisjom 
wcześniej. Jak mam rozumieć to, że w sprawie Ośrodka Zdrowia zawsze mam wytyk co do 
nieaktualizowanego czynszu dla Ośrodka Zdrowia. Obecna stawka czynszu została 
wypowiedziana i od 1 września br. Ośrodek Zdrowia będzie płacił tak, jak wszyscy lokatorzy. 
Chcę powiedzieć, że Rozporządzenie stawia wymogi wszystkim zakładom opieki zdrowotnej. 
Ośrodek Zdrowia w Kruszynie, warunków określonych w Rozporządzeniu nie spełnia. Po 1 
stycznia 2009 nikt nie dostanie kontraktu z NFZ. Zostaje 1,5 roku, by coś zrobić. Chcemy 
przystąpić do opracowania projektu przebudowy, dostosowania lokalu do warunków, 
określonych w Rozporządzeniu. Ale jeśli coś robić to teraz. Teraz jest ogłoszony konkurs. 
Przyjdzie rok 2009 i ośrodka zdrowia w Kruszynie nie będzie. Wczoraj wydawało mi się, że 
Państwa przekonałem. Dziś zapadnie decyzja – być albo nie być ośrodka w Kruszynie. Proszę 
nie łączyć tej sprawy z dr Sitkiem, którego niektórzy lubią a niektórzy nie. Dziś jest dr Sitek, 
ale może być ktoś inny. Nikt tutaj nie przyjdzie, gdy lokal nie będzie dostosowany do 
wymogów rozporządzenia. 
Kolejna kwestia – akcja Śladami Reszków. Te przygotowania są zaawansowane, są 
przygotowywane szkoły do wzięcia udziału w konkursach wiedzy o Reszkach. 
Przyrzekliśmy, że włączymy się finansowo w tę akcję. Jeśli wejść to z kwotą 5. 000 zł 
minimum, jeśli z mniejszą to zrezygnujemy z udziału, nie będziemy się ośmieszać. 
Radny S. Kulej 
Uważam, że Wójt ma rację. Nie chodzi o osobę P. Sitka, ale o dostosowanie budynku. 
Musimy przystąpić do przebudowy. 
Wójt Gminy – Bogusław Mielczarek: 
Nawet wczoraj miałem telefoniczną rozmowę z dr Sitkiem, który głęboko będzie rozważał 
współpracę z nami po podniesieniu mu czynszu.  
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Radny J. Jędrzejkiewicz: 
Dlaczego nie ma ogłoszonego przetargu w prasie? Może przyszliby ludzie z zewnątrz na 
miejsce dra Sitka. Proszę o ogłoszenie przetargu. 
Odnośnie Reszków chciałbym powiedzieć, że nie powinniśmy przystępować do tej akcji, 
skoro są potrzeby w szkolnictwie. 
Radny T. Klekot: 
Uważam, że powinniśmy kwestię przeznaczenia kwoty 27 tys. na opracowanie dokumentacji 
przebudowy lokalu mieszczącego Ośrodek Zdrowia na następną sesję. Wnioskuję o 
wyłączenie tej kwoty spod głosowania nad uchwałą. 
Wójt Gminy – Bogusław Mielczarek: 
Nie mamy czasu. Gdy nie przystąpimy do konkursu teraz, będziemy musieli robić 
przebudowę za własne pieniądze, a tak jest szansa dofinansowania. Nie musimy przegrać w 
konkursie, to zależy od ilości uczestników w konkursie i pieniędzy przeznaczonych dla 
wygranego. Gdy nie przystąpimy do przebudowy, staniemy przed problemem, czy ktoś , 
zamiast dra Sitka przyjdzie do Ośrodka w Kruszynie, gdy nie dostanie kontraktu z NFZ, bo 
budynek nie spełnia wymogów określonych przepisami prawa? Musimy zapewnić lokal, by 
ośrodek zdrowia mógł funkcjonować.  
Proszę Pana Przewodniczącego o poddanie pod głosowanie uchwały w takim kształcie, w 
jakim ona jest, bez zmiany i wyłączania jakiejkolwiek kwestii. 
Radny S. Kulej: 
Prosi Przewodniczącego o przerwanie dyskusji między Wójtem Gminy a radnym J. 
Jędrzejkiewiczem. 
 
Przewodniczący RG przerywa. O głos prosi Z-ca Wójta Gminy – Zbigniew Zasępa. 
Z-ca Wójta Gminy – Zbigniew Zasępa: 
Przygotowanie projektu trwa ok. 5-7 m-cy. Gdy decyzją Rady ta sprawa zostanie odsunięta na 
później, nie zdążymy dostosować tego budynku przed styczniem 2009. Dr Sitek nie musi 
świadczyć tych usług, ale kto tu przyjdzie na jego miejsce, gdy nie będzie dostosowanego 
budynku dla potrzeb Rozporządzenia? Jak wytłumaczymy ludziom, którzy nie mają własnych 
środków lokomocji, że ośrodka zdrowia w naszej gminie nie ma, że muszą jechać gdzieś 
dalej. Spróbujmy przewidzieć skutki naszej decyzji, którymi będzie brak służby zdrowia na 
terenie naszej gminy. 
Sołtys T. Łapeta: 
Myślę, że niektórym radnym chodzi o to, by zlikwidować ośrodek zdrowia w Kruszynie. To 
nie jest danie dr Sitkowi pieniędzy do ręki. Uważam, że słuszne jest stanowisko Panów 
Wójtów. 
Radny T. Klekot: 
Nie chodzi o dra Sitka. Chodzi o koszty, może lepiej będzie, zamiast remontować, 
wybudować od podstaw Ośrodek Zdrowia, spełniający wymogi. Dlatego prosimy o 
wyłączenie tej kwestii spod głosowania.  
Odnośnie kwestii Reszków, wydaje mi się, że nie wypada dać 2 tys. zł.  
Radny J. Jędrzejkiewicz: 
Jak można wysnuwać takie wnioski, że chcemy zlikwidować Ośrodek Zdrowia w Kruszynie? 
Mam pytanie do radcy prawnego, czy opinie Komisji są wiążące? 
Radca prawny – Barbara Janik 
Opinie są tylko opiniami. Jednakże każda Komisja ma jakiś zakres swego działania i pewne 
sprawy należą do właściwości odpowiedniej Komisji.  
Z-ca Wójta Gminy – Zbigniew Zasępa: 



 

 

7 

7 

Szanujmy się wzajemnie. Chciałbym tylko przypomnieć, iż niedawno, jak Komisja 
Infrastruktury Technicznej zastrzegła sobie decydujące zdanie odnośnie infrastruktury 
drogowej w gminie. 
Radny H. Kowalski: 
Zostaliśmy postawieni pod murem w tej sprawie. 
 
O głos prosi Sekretarz Gminy – Marzena Żemejda – Przerada. 
Sekretarz Gminy – Marzena Żemejda – Przerada. 
Chciałabym zwrócić uwagę na kwestię taką, iż promocja w naszej gminie kuleje. Mamy 
szansę upiec własną pieczeń, przy ogniu, który wzniecił ktoś inny. Akcja Śladami Reszków, 
to inicjatywa kilku gmin, mamy szansę zaprezentować własną gminę na forum innych gmin. 
Kwestia podzielenia tych 5.000 zł i przeznaczenie 3. 000zł na zakup książek nie wydaje mi 
się słuszną, gdyż są biblioteki publiczne w Widzowie i Kruszynie, dobrze wyposażone. 
Swego czasu biblioteki szkolne wyzbywały się książek. Myślę, że dzieci mogą korzystać z 
książek  z publicznych bibliotek. A chcąc uzupełnić księgozbiór we wszystkich bibliotekach 
szkolnych to 3.000 nie da się tego zrobić. 
 
Przewodniczący: przystępujemy do głosowania., prosi wiceprzewodniczącą – Joannę Zasępę 
o odczytanie projektu uchwały, po czym przedkłada projekt uchwały pod głosowanie.  
"Kto jest za przyjęciem projektu uchwały nr VII/38/07w sprawie zmian do budżetu gminy 
Kruszyna na rok 2007 z zagospodarowania wolnych środków z lat ubiegłych? Kto jest 
przeciw ? Kto się wstrzymał od głosu ?" 
Uchwała zostaje przyjęta jednogłośnie, tj. 14. głosami „za”. 
 

/Uchwała nr VII/38/07 w załączeniu/ 
Następnie Przewodniczący prosi wiceprzewodniczącą – Joannę Zasępę o odczytanie projektu 
uchwały, po czym przedkłada projekt uchwały pod głosowanie: 
"Kto jest za przyjęciem projektu uchwały nr Nr VII/39/07 w sprawie zmian do budżetu gminy 
Kruszyna na rok 2007? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymał od głosu ?" 
Uchwała zostaje przyjęta jednogłośnie, tj. 14. głosami „za”. 

/Uchwała nr VII/39/07 w załączeniu/ 
Ad. pkt. 7a 
Podjęcie uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej na remonty dróg powiatowych 
Samorządowi Powatu Częstochowskiemu i Radomszczańskiemu. 
Przewodniczący prosi wiceprzewodniczącą – Joannę Zasępę o odczytanie projektu uchwały, 
po czym przedkłada projekt uchwały pod głosowanie: 
"Kto jest za przyjęciem projektu uchwały nr Nr VII/34/07 w sprawie udzielenia Samorządowi 
Powiatu Częstochowskiego pomocy finansowej na remont drogi powiatowej przebiegającej 
przez teren gminy Kruszyna – ul. Słoneczna w miejscowości Widzów? Kto jest przeciw ? Kto 
się wstrzymał od głosu ?" 
Uchwała zostaje przyjęta jednogłośnie, tj. 14. głosami „za”. 

/Uchwała nr VII/34/07 w załączeniu/ 
 
Przewodniczący prosi wiceprzewodniczącą – Joannę Zasępę o odczytanie projektu uchwały 
Nr VII/35/07 w sprawie udzielenia Samorządowi Powiatu Radomszczańskiego pomocy 
finansowej na remont drogi powiatowej na kierunku Szczepocice – Pieńki Szczepockie, po 
czym przedkłada projekt uchwały pod głosowanie: 
"Kto jest za przyjęciem projektu uchwały nr Nr VII/35/07 w sprawie udzielenia Samorządowi 
Powiatu Radomszczańskiego pomocy finansowej na remont drogi powiatowej na kierunku 
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Szczepocice – Pieńki Szczepockie? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymał od głosu ?". 
Uchwała zostaje przyjęta jednogłośnie, tj. 14. głosami „za”. 

/Uchwała nr VII/35/07 w załączeniu/ 
Ad. pkt. 7b 
Podjęcie uchwały Nr VII/36/07 zmieniającej uchwałę Nr VI/28/07 Rady Gminy 
Kruszyna z dnia 30 kwietnia 2007r. w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w 
Kruszynie 
Przewodniczący prosi wiceprzewodniczącą – Joannę Zasępę o odczytanie projektu uchwały 
Nr VII/37/07 zmieniająca uchwałę Nr VI/28/07 Rady Gminy Kruszyna z dnia 30 kwietnia 
2007r. w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Kruszynie, po czym przedkłada 
projekt uchwały pod głosowanie: 
"Kto jest za przyjęciem projektu uchwały nr Nr VII/37/07 zmieniająca uchwałę Nr VI/28/07 
Rady Gminy Kruszyna z dnia 30 kwietnia 2007r. w sprawie nadania imienia Szkole 
Podstawowej w Kruszynie? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymał od głosu ?". Uchwała 
zostaje przyjęta jednogłośnie, tj. 14. głosami „za”. 

/Uchwała nr VII/37/07 w załączeniu/ 
 
Ad. pkt. 8 
Podjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę Rady Gminy Kruszyna Nr XX/118/05 z dnia 11 
sierpnia 2005r. w sprawie odpłatności za przedszkole publiczne na terenie gminy 
Kruszyna. 
Przewodniczący prosi wiceprzewodniczącą – Joannę Zasępę o odczytanie projektu uchwały 
Nr VII/36/07 zmieniającą uchwałę nr XX/118/05 Rady Gminy Kruszyna z dnia 11 sierpnia 
2005r w sprawie odpłatności i zasad korzystania z przedszkoli publicznych na terenie gminy 
Kruszyna, po czym przedkłada projekt uchwały pod głosowanie: 
"Kto jest za przyjęciem projektu uchwały nr Nr VII/36/07 zmieniającą uchwałę nr XX/118/05 
Rady Gminy Kruszyna z dnia 11 sierpnia 2005r w sprawie odpłatności i zasad korzystania z 
przedszkoli publicznych na terenie gminy Kruszyna? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymał od 
głosu ?". Uchwała zostaje przyjęta jednogłośnie, tj. 14. głosami „za”. 

/Uchwała nr VII/36/07 w załączeniu/ 
 
Radny J. Jędrzejkiewicz: 
Chciałbym zapytać dlaczego nie głosowaliśmy uchwały co do podziału nadwyżki 
budżetowej? 
Przewodniczący RG: 
Przed chwilą głosowaliśmy. 
Wójt Gminy Bogusław Mielczarek: 
Przed chwilą Państwo przegłosowali projekt uchwały dotyczącej podziału środków 
pochodzących z nadwyżki budżetowej.  
Radny J. Jędrzejkiewicz: 
Była zgłoszona ustna poprawka, dlaczego cały projekt uchwały był poddany pod głosowanie? 
Większość Rady ustaliła, że kwestia Ośrodka Zdrowia, przyznania mu pieniędzy, nie będzie 
poddana pod głosowanie. Proszę o wypowiedź obecnego na sali radcę prawnego 
Radca prawny – Barbara Janik: 
Ja nie uczestniczyłam w państwa ustaleniach w przerwie Sesji. Na Sesji nie złożono żadnego 
wniosku dotyczącego zmian w uchwałach. Przewodniczący poddał pod głosowanie treść 
przygotowanych projektów uchwał, które przegłosowano. W tym stanie sprawy radni mogą 
złożyć wniosek o zmianę lub uchylenie podjętych uchwał. 
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Radny J. Jędrzejkiewicz: 
Stanowisko władz naszej gminy jest takie, że Ośrodek Zdrowia zawsze traktowany był 
pobłażliwie, kwestia niskiego czynszu. 
Ad.pkt.10 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
/w załączeniu/ 
 
Zamknięcie obrad VII sesji Rady Gminy 
 
Przewodniczący mówi: 
„Szanowni radni! Zaproszeni goście!  
Serdecznie dziękuję wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
ZAMYKAM OBRADY VII SESJI RADY GMINY KRUSZYNA.” 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 


